
Základní	a	mateřská	škola	Chýně,	okres	Praha-západ,	Za	školou	55,	253	01	
Hostivice,	tel:	702 155 417,	skola@zschyne.cz 

ŠKOLSKÁ	RADA	
 

Zápis	z	22.	zasedání	Školské	rady	ZŠ	Chýně	 
 

Datum	konání:	21.2.2017 
Místo	konání:	sborovna,	Základní	škola	Chýně 
Zahájení	zasedání:	18:30	hod. 
Přítomni:	 Tereza	Čápová	

Stanislav	Barek	
Mgr.	Miluše	Janotová 
Mgr.	Zuzana	Čermáková 

	 	 Mgr.	Kateřina	Buncík	
	 	 Pavla	Růžková 

Mgr.	Jaroslav	Novák	–	ředitel	školy	
Host:	 	 Ing.	Petra	Vacková	
 
 
Schválení	programu,	zapisovatele	a	ověřovatele. 
Školská	rada	schvaluje	 
Zapisovatel:	Tereza	Čápová 
Ověřovatel:	Miluše	Janotová 
 
Program	jednání:	

1. Shrnutí	informací	k	projektu	Nová	škola	–	Ing.	Vacková	
2. Schválení	jednacího	řádu	školské	rady	
3. Volba	předsedy	
4. Rekapitulace	úkolů	z	minula	
5. Ostatní	

Pro:	6 
Proti:	0 
Návrh	usnesení	byl	schválen. 
 
Kontrola	zápisu	z	minulého	zasedání	a	kontrola	úkolů. 
Zápis	byl	zkontrolován,	odsouhlasen	a	podepsán.	 
Kontrola	úkolu	z	minula:	viz	bod	programu.	
	
Zasedání	školské	rady	zahajuje	ředitel	školy,	který	představuje	jednotlivé	zvolené	či	jmenované	
členy	školské	rady	pro	období	2017-2019.	Slovo	předává	místostarostce	obce	Ing.	Vackové.	
	

1. Shrnutí	informací	k	výstavbě	Nové	školy	v	Chýni	
	

• Stavba	pokračuje,	budova	A	–	škola	má	hotové	přízemí	(1.	Nadzemní	podlaží)	a	betonuje	
se,	projednává	se	zapojení	sítí.	Budova	C	–	hotov	suterén,	kuchyň,	byt	školníka	a	přízemí.	

• Víceúčelová	hala	–	na	její	výstavbu	se	podává	samostatná	žádost,	čeká	se	na	vyjádření.	
Pokud	obec	získá	více	financí,	přistoupí	se	k	výstavbě	podle	původního	plánu	(včetně	
malé	tělocvičny	v	patře),	pokud	ne,	zůstane	se	u	zmenšené	verze	a	pravděpodobně	
v	květnu	by	byla	zahájena	stavba,	která	bude	trvat	zhruba	5	měsíců.		

• Došlo	ke	změně	v	parametrech	venkovního	hřiště,	doběhová	dráha	byla	zkrácena	
z	původních	60	metrů	na	50	metrů,	díky	tomu	se	může	snížit	opěrná	zeď	za	ní.		

• Developer	Bemmet	předal	obci	9000m2	pozemků	pro	využití,	obec	na	část	z	nich	plánuje	
zanést	běžeckou	dráhu.	



• Ohledně	umístění	dětí	do	tříd,	máme	požadavky	okolních	obcí,	Jeneč	nechce	přispět	do	
rozpočtu,	jednáme	s	nimi	o	posílení	autobusového	spojení	na	jejich	náklady.	

• Ptice	požádali	o	umístění	29	dětí	do	1.	třídy,	nabízejí	komparaci	do	domova	důchodců.		
• Předpokládané	využití	stávající	budovy	školy	by	mohlo	být	na	polikliniku	(od	ledna	

2018)	a	budova	Šináglu	by	sloužila	jako	klub	pro	mládež	a	denní	stacionář	pro	seniory.	
• Výhledově	do	dalších	let	překročí	obec	počtem	obyvatel	možná	7000,	podle	těchto	

propočtů	by	škola	v	budoucnu	nemusela	dostačovat.	
• Máme	novou	intriérovou	firmu,	dolaďují	detaily	interiéru.	Změny	v	řešení	dveří	

v	kavárně.	
• Předán	požadavek	na	předložení	školní	a	jídelní	židle	a	sedacího	vaku	–	do	výběrového	

řízení	v	březnu.	Žádáme	židle	v	dřevěném	provedení.	
• V	červnu	dojde	k	zaměřování	ve	škole.	
• K	20.8.	připraveno	ke	kolaudaci	interiéru,	laboratoří	a	vestavěného	nábytku.		
• Poslední	týden	v	srpnu	při	provozu	možné	stěhování.	
• Zahájení	výuky	je	plánováno	na	4.	září	v	pondělí,	druhá	varianta	k	15.9.	
• Schválená	kapacita	dětí	ve	třídě	bude	na	prvním	stupni	20	+	4	na	výjimku,	na	druhém	

stupni	26	+	4	na	výjimku.	
• Provoz	jídelny	–	Scolarest	bude	ukončen,	dojednáme	kompenzaci	za	dřívější	ukončení	

smlouvy,	vařit	se	bude	v	Chýni,	zatím	je	v	jednání,	plánuje	se	setkání	s	rodiči	a	veřejností	
na	toto	téma	–	jak	se	bude	ve	škole	vařit	a	co	by	měla	být	jídelna	schopna	pro	obec	
zabezpečit.	

• Údržba	haly	by	mohla	případně	být	v	režii	Služeb	v	Chýni,	které	by	měly	být	zavedeny	a	
organizovat	provoz	v	hale	o	víkendech,	prázdninách	atd.	

• Jednáme	se	ZUŠ	v	Berouně	s	paní	Lidinskou	o	možnosti	zřízení	pobočky	v	Chýni,	obcí	to	
bylo	schváleno	jako	záměr,	dodávali	by	nástroje	a	lektory,	je	ale	potřeba	navýšit	dotaci	
z	kraje,	čekáme	na	výsledek.	

• V	souvislosti	se	sportovními	aktivitami	jsme	v	kontaktu	s	panem	Kadubcem,	florbalovým	
a	házenkářským	oddílem,	vedeme	jednání	a	možnosti	využití	haly	pro	tyto	sporty,	dále	
pak	atletika.	Počítalo	se	s	tím	při	projektování	interiérů	skladu	u	haly.	

• Zamysleme	se	nad	možnými	návrhy	na	oslavu	otevření	nové	školy.	
• Prosím	o	zasílání	pozvánek	do	kopie	zřizovateli.	

	
V	19:05	hodin	Ing.	Vacková	odchází.	
	

2. Schválení	jednacího	řádu	
	
Přečten	návrh	jednacího	řádu	školské	rady.	Všichni	členové	se	s	ním	seznámili.		
Návrh	usnesení:	„	Školská	rada	schvaluje	jednací	řád	školské	rady.	„	
Pro:	6	
Proti:0	
Návrh	usnesení	přijat.		
	

3. Volba	předsedy	
Návrh	usnesení:	„	Školská	rada	volí	Terezu	Čápovou	do	funkce	předsedkyně	školské	
rady.„	
Pro:	6	
Proti:0	
Návrh	usnesení	přijat.		
	
	

4. Rekapitulace	úkolů	z	minula	a	ostatní	
• Informace	k	nové	škole	–	pokud	by	se	termín	dostavby	zdržel,	plánuje	se	v	prvním	týdnu	

pro	1.	třídy	adaptační	kurz,	ostatní	třídy	budou	ve	stávajících	budovách,	v	dalším	týdnu	
výjezd	pro	vyšší	ročníky	a	první	třídy	provizorně	ve	staré	budově.		

• Úkol	z	minula:	ŠVP	pro	novou	školu,	stále	není	kompletní,	máme	část	pro	první	stupeň.	
Ideálně	by	měl	být	dokončen	k	zápisu	do	prvních	tříd,	ke	schválení	školskou	radou	bude	
do	konce	srpna.	



Požadavek	školské	rady	na	předložení	pracovní	verze.	K	připomínkování	bude	předáno	školské	
radě	před	příštím	zasedáním.	Do	pátku	3.3.	zašle	Mgr.	Buncík	pracovní	verzi	ostatním.	
Připomínky	a	podklady	zašlou	ostatní	do	13.3.	zpět	řediteli	školy.	
Hlavní	myšlenky	ŠVP:	
Děti	učíme	a	rozvíjíme,	jejich	znalosti	a	dovednosti.	
Představujeme	cíle	a	hodnoty	školy	a	to,	jak	je	naplnit.	
Chceme	osekat	šířku	naukových	předmětů	a	mít	prostor	pro	projekty	a	skupinové	práce.	
Propojovat	napříč	ročníky,	matematiku,	češtinu	standardně,	přírodopis	a	vlastivěda	sloučena	do	
společných	projektů,	výchovy	=	pozitivní	vztah	k	oboru,	nemít	tlak	na	výkon.	
Angličtina	ideálně	propojit	napříč	ročníky.	
Forma	výuky:	první	třída	jako	přechod	mezi	školkou	a	školou,	zrušíme	klasické	hodiny,	tvoříme	
bloky,	mezi	nimi	dlouhá	přestávka.	
Již	jsme	zavedli	třídnickou	hodinu	na	začátku	týdne,	uvažujeme	o	poslední	hodině	v	týdnu	jako	
rozloučení.	
Tématická	období	v	rámci	roku,	8	témat	v	roce	po	3	týdnech,	4	týden	na	shrnutí	a	výlety,	
projekty	atd.	
2+3	třída	spojit	jazyky	a	témata	
4+5	společná	témata	a	příprava	na	druhý	stupeň.	
Způsob	hodnocení:	rádi	bychom	měli	slovní	hodnocení	v	kombinaci	s	kriterijním,	bez	známek.	Je	
ve	fázi	příprav.	
Učitelé	jsou	s	ŠVP	seznámeni	a	dostávají	úkoly,	společně	tvoří	podklady.	
Zatím	nevíme,	jakou	formu	bude	mít	vysvědčení,	paní	Růžková	zjistí	možnosti.	
Uvažujeme	také	o	možné	změně	systému,	zda	Školaonline	zvládne	všechny	tyto	naše	požadavky.		
	

• Dokumenty	na	webu	–	jsou	aktualizovány	s	výjimkou	vnitřního	řádu	školní	družiny,		na	
kterém	vedoucí	vychovatelka	pracuje	a	bude	předložen	do	23.3.,	tj.	příštího	zasedání	
školské	rady.	

• Předkládáme	podnět	ke	zvýšení	frekvence	chození	ven	se	školní	družinou,	dle	našich	
zkušeností	z	poslední	doby,	nechodí	děti	v	čase	mezi	2-3	odpoledne	moc	často	ven	
(Čápová,	Janotová)	
- Děti	mohou	chodit	na	dvorek	
- Venkovní	procházky	mají	občas	
- V	Šináglu	mohou	chodit	na	obecní	hřiště	
- Nechodí	se	ven	v	nepříznivém	počasí	

• Připomínky	ke	školnímu	řádu	MŠ	–	otevírání	školky,	omlouvání	duplicitně,	rozdělit	
práva	a	povinnosti	pedagogů,	vize	smlouvy	rodiče	+	dítěte	+	školky	o	právech	a	
povinnostech,	ošetřit	zdravotní	péči	v	mš	i	zš.	

• Grant	na	šablony	–	zatím	není	realizováno,	čekáme	na	podklady	k	podpisu.	
• Rozpočet	–	zastupitelstvem	byl	schválen	rozpočet	ve	výši	2,6	mil.	Kč.	

	
	
Jednání	Školské	rady	ukončila	předsedkyně	ve	20:30	hod.	Příští	zasedání	je	naplánováno	na	23.	
března	2017. 
 
Tereza	Čápová,	předsedkyně	Školské	rady……………………………………………………. 
 
Mgr.	Kateřina	Buncík	…………………………………………………………… 
 
Mgr.	Miluše	Janotová	………………………………………………………………. 
 
Mgr.	Zuzana	Čermáková	…………………………………………………………………… 
 
Standa	Barek	…………………………………………………………………………..	
	
Pavla	Růžková	………………………………………………………………………………. 
	
	

	


